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Vragen van het lid Van Haga (Groep Van Haga) aan de Minister van Defensie 
over het bestellen van vrachtwagens die hoger zijn dan wettelijk is toegestaan 
(ingezonden 13 september 2021). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Nieuwe vrachtwagens van Defensie enkele 
centimeters te hoog: mogen weg niet op»?1 

Vraag 2
Kunt u duiden waarom u zo laks met gemeenschapsgeld omgaat door 1600 
nieuwe vrachtwagens aan te schaffen, dan pas het meetlint te hanteren en 
daarbij tot de conclusie moet komen dat de vrachtwagens hoger zijn de 
wettelijke toegestane hoogte van 4 meter? Graag een toelichting bij dit 
KannieWaarZijn-verhaal. 

Vraag 3
Wanneer weet u of u ontheffing krijgt voor de te hoge vrachtwagens? 

Vraag 4
Voor hoelang geldt deze ontheffing? 

Vraag 5
Wat als u geen ontheffing krijgt, zit u dan met een peperdure kat in de zak? 
Graag een toelichting.

1 https://nos.nl/l/2397211
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